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Jaaroverzicht secretaris 2023

Traditiegetrouw begon het jaar met de open 
dag bij de firma Ubink. Van deze zeer 
geslaagde en goedbezochte dag werd 
uitgebreid verslag gedaan in het vereni-
gingsnieuws van juni.

Opnieuw was onze Algemene Ledenverga-
dering later dan in het verleden het geval 
was. Deze werd in 2023 gehouden op 20 mei 
bij restaurant LaPlace in De Meern. Er was 
alleen een vergadering met een gezamelijke 
lunch en er was geen middagprogramma of 
partnerprogramma. 
Om de duur van de vergadering te bekorten 
werden de jaarverslagen van de instellingen 
weer gepubliceerd in het aprilnummer van 
Succulenta. 
Een verslag van de vergadering is te vinden 
in het verenigingsnieuws van augustus.
Tijdens de vergadering werden Annie van 
der Meer, Gert Ubink, Peter Melis en Frans 
Mommers benoemd tot lid van verdienste 
en werd Andre van Zuijlen benoemd tot 
erelid.
Belangrijk voor de continuïteit van onze 
vereniging was dat het bestuur Theo Heijns-
dijk kon benoemen als de nieuwe hoofdre-
dacteur.
Aan het einde van de vergadering overhan-
digde de scheidende voorzitter Frans 
Mommers de voorzittershamer aan de 
nieuwe voorzitter Peter Knippels.
Deze bestuurswijziging maakte het nodig 
een oproep te plaatsen voor de bestuurs-
functie van pr-functionaris. Vooruitkijkend 
naar 2024 werd in juni en augustus ook 
alvast een oproep geplaatst voor een 
nieuwe secretaris.

In juni nam Succulenta deel aan een cactus-
weekend georganiseerd door Trompenburg 
Tuinen en Arboretum. Het verslag hiervan 
verscheen in het oktobernummer.

Ter afsluiting van het actieve programma in 
onze vereniging namen we weer deel aan de 
Europese Landenconferentie in Blankenber-
ge op 8, 9 en 10 september. Een uitgebreid 
verslag hiervan verscheen in het december-
nummer van het verenigingsnieuws.

We verloren in 2023 twee alom bekende en 
gewaardeerde leden, namelijk Leo van der 
Hoeven en Cok Grootscholten. Van beiden 
werd een in memoriam gepubliceerd in het 
decembernummer.

Aan het einde van 2023 kan de conclusie 
worden getrokken dat de redactie van ons 
tijdschrift er weer redelijk goed voorstaat. 
Met Theo als nieuwe hoofdredacteur en Aat 
van Uijen als nieuw redactielid. En natuurlijk 
vooral vanwege een mooie toename in de 
aanbod van kopij. 

Datzelfde kan niet worden geconcludeerd 
voor het bestuur van Succulenta. Onze 
oproepen in de nieuwsbrieven en het 
verenigingsnieuws hebben nog geen resul-
taat gehad. Er was een aanmelding vanuit 
Frankrijk (bedankt Cor), maar gezien de 
afstand werd dat als niet werkbaar be-
schouwd. 
Tegelijk met statutair aftreden van de 
secretaris na acht jaar, hebben twee 
bestuursleden besloten er na vier jaar mee 
op te houden.
Dat zou betekenen dat we na de Ledenver-
gadering nog slechts twee bestuurleden 
overhouden. Dat is natuurlijk een zeer 
ongewenste situatie. In het verenigings-
nieuws van februari 2024 zijn we hierop 
ingegaan.

Andre van Zuijlen
Secretaris


